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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Zdrowia (nr 48)
3 listopada 2016 r.
Komisja Zdrowia, obradująca pod przewodnictwem posła Bartosza Arłukowicza 
(PO), przewodniczącego Komisji Zdrowia, rozpatrzyła:

– poprawki zgłoszone w czasie drugiego czytania do projektu ustawy o zmia-
nie ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków 
publicznych oraz niektórych innych ustaw (druki nr 890 i nr 960).

W posiedzeniu udział wzięli: Konstanty Radziwiłł minister zdrowia wraz ze współpracownikami, 
Marek Woch pełnomocnik prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia oraz Marek Cytacki główny 
specjalista w Biurze Rzecznika Praw Pacjenta.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Longina Grzegrzułka, Małgorzata Sie-
dlecka-Nowak, Monika Żołnierowicz-Kasprzyk – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sej-
mowych; Maria Iwaszkiewicz oraz Aleksandra Wolna-Bek – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO): 

Otwieram posiedzenie Komisji Zdrowia. Stwierdzam kworum. Porządek dzisiejszego 
posiedzenia przewiduje rozpatrzenie poprawek zgłoszonych w czasie drugiego czytania 
do projektu ustawy o zmianie ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych 
ze środków publicznych oraz niektórych innych ustaw, druki nr 890 i nr 960.
Czy są uwagi do porządku dziennego? Nie widzę zgłoszeń. Przystępujemy do pracy. 

Stwierdzam przyjęcie porządku dziennego.
W dniu 3 listopada br. na posiedzeniu plenarnym Sejmu odbyło się drugie czytanie 

projektu ustawy o zmianie ustawy o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych 
ze środków publicznych oraz niektórych innych ustaw, druki nr 890 i 960. W czasie dru-
gie czytania zgłoszono dwie poprawki. Sejm skierował ustawę z poprawkami do Komi-
sji  w celu  przygotowania  dodatkowego  sprawozdania.  Proponuję,  aby  rozpatrywać 
poprawki w następujący sposób – głos zabiorą wnioskodawcy składający poprawki, rząd 
Biuro Legislacyjne, posłowie i opinia Komisji.
Poprawka nr 1,  złożona przez Klub Parlamentarny Prawo  i Sprawiedliwość. Kto 

zabiera głos, panie przewodniczący?

Poseł Tomasz Latos (PiS):
Od razu  powiem  o dwóch  poprawkach.  Tak  będzie  najprościej.  Pierwsza  poprawka 
w zasadzie ma charakter porządkujący,  legislacyjny. Polega na dodaniu wyrazu „naj-
później”. Druga poprawka jest doprecyzowująca. W tej poprawce jest podana konkretna 
kwota wydatków w roku 2017. Myślę, że to wystarczy jako informacja.

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO):
Czy rząd ma uwagi do tych poprawek?

Minister zdrowia Konstanty Radziwiłł:
Nie, dziękuję. Nie mamy uwag.

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO):
Jest akceptacja. Czy tak?

Minister zdrowia Konstanty Radziwiłł:
Nie mamy uwag, panie przewodniczący.
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Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO):
Biuro Legislacyjne.

Legislator Aleksandra Wolna-Bek:
Nie zgłaszamy uwag.

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO):
Panie i panowie posłowie, czy ktoś ma jakieś uwagi, chce zabrać głos w dyskusji. Jeśli 
nie, to przystępujemy do głosowania nad poprawkami. W kolejności, poprawka nr 1.
Kto jest pozytywną opinią Komisji Zdrowia w sprawie poprawki nr 1? Kto jest prze-

ciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o wyniki głosowania.
Za 10 posłów, nikt nie był przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. Poprawka uzyskała 

pozytywną opinię Komisji Zdrowia.
Poprawka nr 2. Rząd.

Minister zdrowia Konstanty Radziwiłł:
Panie przewodniczący, nie mamy uwag. 

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO):
Biuro Legislacyjne.

Legislator Aleksandra Wolna-Bek:
Nie mamy uwag.

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO):
Panie i panowie posłowie. Nie widzę zgłoszeń. Głosujemy.
Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem poprawki nr 2? Dziękuję. Kto jest przeciw? 

Dziękuję. Kto się wstrzymał?
Za 10 głosów, nikt nie był przeciw, wstrzymało się 6 osób. Poprawka uzyskała pozy-

tywną opinię Komisji Zdrowia.
Czy sprawozdawcą w dalszym ciągu może być pan poseł Dziuba?

Poseł Tomasz Latos (PiS):
Jeżeli pan przewodniczący pozwoli, to podtrzymujemy tę propozycję. Pan poseł Dziuba 
wyraził zgodę na dalsze bycie sprawozdawcą.

Przewodniczący poseł Bartosz Arłukowicz (PO):
Dzwonił także do mnie. Przekazał  informację, że chce być sprawozdawcą i akceptuje 
ten wybór.
Czy ktoś z państwa  jest przeciw? Jeśli nie,  to pan poseł pozostaje sprawozdawcą. 

Dziękuję. Zamykam posiedzenie Komisji.


